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Abstract (en)
1. Modular constructional element (7, 12) in the form of an orthogonal parallelepipedic panel, having on its two opposite sides an indentation (8, 14)
and a projection (9, 13), one facing the other, substantially of the same length and of the same height (h), characterized in that said height is equal
to half the thickness of said element so that at least two modular elements (7), disposed coplanar-wise and symmetrically side by side and with their
indentations facing each other, free a housing with their opening e = 2h, into which fits the projection of another modular element, transversal to the
preceding modular element (7) for constructing adjacent cells (2).

Abstract (fr)
L'invention est relative a un élément modulaire de construction destiné plus particulierement mais non exclusivement a la fabrication d'alvéoles
de réception d'urnes funéraires pour colombarium. Il est caractérisé par le fait qu'il présente des profils de bordure latérale (8, 9) et (13, 14) tels
qu'au moins deux éléments modulaires (7), disposés coplanairement et symétriquement cote a cote, dégagent un logement (10) dans lequel
peut s'emboiter un autre élément modulair (11) transversal aux éléments modulaires précédents (7) pour construire les alvéoles (2) adjacentes.
Application a l'industrie de la construction préfabriquée.
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